
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 38. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 marca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Pierwsze pytanie. Czy zapowiadane zniesienie obostrzeń w zakresie ochrony przed epidemią COVID-19 

to również zapowiedź likwidacji stanu epidemii i stanu epidemicznego, czy też będzie to jedynie zniesienie 

dodatków dla ludzi pracujących w oddziałach covidowych i likwidacja tych oddziałów oraz zniesienie obo-

strzeń, które do tej pory obowiązują? 

Drugie moje pytanie. Jak rząd zamierza ratować polskie szpitale przed zapaścią finansową? 

W szczególności pytam o to, czy istnieje plan zwiększenia wyceny świadczeń zdrowotnych o inflację zeszło- 

i tegoroczną. Czy nastąpi zrównoważenie wzrostu cen gazu, energii elektrycznej i innych produktów, które są 

niezbędne do działalności szpitala, a np. rozliczane są w euro i wzrost kursu euro powoduje upadek finansów 

szpitala? Jeśli taki plan istnieje, to kiedy polskie szpitale otrzymają informację o zmianach w wysokości kon-

traktów i ryczałtach w 2022 r.? 

Uprzejmie proszę o odpowiedzi. 

Wojciech Konieczny 
 


